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PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA ZARZĄDU ODDZIAŁU 072 RUMIA

Plan zebrania:

1. Powitanie zebranych 
2. Stwierdzenie obecnych 
3. Omówienie planu lotów na rok 2024
4. Dyskusja nad wspólnym transportem z Wejherowem
5. Wolne wnioski
6. Zakończenie zebrania

Ad.1 i 2 

Prezes Oddziału 072 Rumia kol. Karol Wagner powitał zebranych i poprosił obecnych hodowców
gołębi o podpis na liście obecnych. W dniu 27.12.2023 pojawiło się na zebraniu 8 hodowców z
zarządu. 

Ad. 3

Prezes Oddziału 072 Rumia wraz z Wiceprezesem ds. organizacji lotów rozpoczęli dyskusję nad
planem lotów na rok 2024. W następstwie uchwały 11/2023 Chojna pozostaje jako lokalizacja do
wypuszczenia  na  „300”.   Po  dokonaniu  drobnych  korekt  zatwierdzono  plan  lotów.  Wyniki
głosowania jak niżej:

ZA – 8
PRZECIW- 0
WSTRZYMAŁO SIĘ- 0

Ad. 4

W związku z licznymi problemami z Oddziałem 076 dyskutowano nad możliwościami i wspólnym
transportem w celu obniżenia kosztów.
Odbyło się głosowanie nad wspólnym transportem na „300” i wynik był następujący: 

ZA – 0
PRZECIW- 8
WSTRZYMAŁO SIĘ- 0

Wspólny  transport  na  „500”.  W przypadku  miejsca  w  kabinie  omówiono  możliwość  zabrania
hodowców z Oddziału 076 na 3 lub 4 „500”. Dyskusja została przypieczętowana głosowaniem
odnośnie tego wariantu. Tym samym wynik głosowania był poniższy:

ZA – 8
PRZECIW- 0
WSTRZYMAŁO SIĘ- 0



Ad. 5

W ramach  wolnych  wniosek  kol.  Stanisław  Pionk  poprosił  o  to,  aby  Sekcja  Rumia  zgłaszała
zapotrzebowanie na zakupy, a nie decydowała sama o wydaniu pieniędzy. Tym samym ustalono, że
każde zakupy powinno ustalać ze Skarbnikiem Oddziału 072 Rumia.

Zasugerowano także ilość obrączek na 2024 w ilości  5500. Zarząd Oddziału 072 jednomyślnie
zgodził się tą propozycją.

Ad. 6

Prezes  Oddziału  kol.  Karol  Wagner  zakończył  zebranie  i  podziękował za  przybycie  i  aktywny
udział. 


